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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR CENTAR - SUŠAK 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
KLASA:  026-02/19-01/25 
URBROJ:  2170/01-09-10-19-20 
Rijeka,  28.10.2019. 
                                  
 
 

ZAPISNIK  
10. SJEDNICE VMO CENTAR - SUŠAK 

 
10. sjednica VMO Centar - Sušak održana je 28.10.2019. (ponedjeljak) s početkom u 18.30 sati u 
prostorijama MO Centar - Sušak, A. Kačića Miošića 8A/1. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

- Mirjana Vasić, predsjednica VMO 
- Ivanka Smojver, zamjenica predsjednice VMO 
- Nives Borozan, članica VMO 
- Suada Shahini, članica VMO 
- Davorka Milanović, tajnica MO Centar – Sušak 

 
Ostali nazočni: 

-  
Sjednici nisu bili nazočni: 

- Tea Čaljkušić-Mance, članica VMO 
-  

Usvajanje zapisnika sa 9. sjednice VMO Centar – Sušak od 26.09.2019. 
- Zapisnik je jednoglasno usvojen 

 
Predsjednica VMO Centar - Sušak, gđa. Mirjana Vasić pozdravila je prisutne, otvorila sjednicu i 
predložila slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Prioriteti za 2020. godinu – očitovanje VMO Centar-Sušak 
2. Komunalna pitanja 
3. Razno 

 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 
 
AD 1 

Vijećnice su razmatrale prijedloge prioriteta za 2020. godinu, obrađene od strane Odjela za 
komunalni sustav. Svakom prijedlogu dodijeljena je procjena troška zahvata. Ukupni iznos troška 
svih predloženih zahvata iznosi 178.000,00 kn, a mjesni odbor raspolaže sa 115.000,00 kn. Najveća 
stavka je sanacija partera trga između OŠ Centar i Građevinske i graditeljske škole, koja je 
procijenjena na 140.000,00 kn, te koja već i sama prelazi raspoloživi iznos od 115.000,00 kn. Nakon 
što je lista prijedloga razmotrena stavku po stavku odlučeno je kako slijedi u zaključku. 
Zaključak: 
Vijeće odustaje od prijedloga pod rednim brojem 3, 4, 5 te 6, 6a i 6b. Usvajaju se prijedlozi 
pod rednim brojem 1, 2 i 7. Obzirom na nužnost sanacije trga između OŠ Centar i 
Građevinske i Graditeljske škole (redni broj 1), Vijeće MO Centar-Sušak će predložiti 
nadležnim gradskim službama da u sanaciji može sudjelovati sa 80.000,00 kn, a da se ostatak 
do ukupne vrijednosti od 140.000,00 kn namiri iz sredstava redovitog održavanja. 
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Pod pretpostavkom prihvaćanja predloženog, usvaja se lista Prioriteta za 2020. godinu u 
ukupno raspoloživom iznosu od 115.000,00 kn, prema slijedećoj tabeli.  
 

Prij
edl
og 
rbr 

NAZIV 
Nadl
ežno

st 
Plan 2020. Komentar 

  MO CENTAR – SUŠAK 
UKUPNO: MO 115.000,00 MO 

1 
Sanacija partera trga u Podhumskih 
žrtava sa zapadne strane  kućnog 
broja 4 

RP 80.000,00 

Ukupna vrijednost sanacije je 
140.000,00 kn. Vijeće MO predlaže da 
se razlika od 60.000,00 namiri iz 
redovnog održavanja. 

2 
Uklanjanje vegetacije sa stjenskog 
pokosa kod kućnog broja 5 u ulici 
Trsatske stube.  

ZKD 20.000,00 

Građevinski radovi nisu potrebni jer je 
zaštitna mreža postavljena , ukloniti će 
se stabla i nepoželjna vegetacija sa 
pokosa. 

7 Povećanje stupnja sigurnosti na 
pješačkom prijelazu na cesti D-404 SP 15.000,00 SP predložio: Postava svjetlećeg 

znaka sa treptačem. 

 

 
 
AD 2 
 

Vijećnice su razgovarale o komunalnim pitanjima i to: 

• Kontakt policajac – na dopis upućen 2. Policijskoj postavi (URBROJ 32/2019) u kojem se 
traži prisutnost kontakt policajca na teren mjesnog odbora, nije zaprimljen odgovor. 

Zaključak: 

Uputit će se požurnica na adresu 2. Policijske postaje. 

• Pranje javno prometnih površina – zbog nezadovoljstva građana kvalitetom pranja površina 
KD Čistoći d.o.o. je upućen dopis (URBROJ 33/2019) s upitom o mogućnosti primjene kakve 
bolje metode pranja. Nije zaprimljen odgovor KD Čistoće d.o.o.  

Zaključak: 

Uputit će se požurnica na adresu KD Čistoća d.o.o. 

• Tajnica je informirala prisutne o pritužbi osoblja Data dekor d.o.o. na stanje u Cindićevoj ulici 
uz početak vijadukta koji vodi prema Piramidi. Radi se o nakupinama smeća i nepoželjnog 
raslinja. 

Nepoželjno raslinje će ukloniti Rijeka promet. Površinu parkirališta će urediti Rijeka plus d.o.o. 
Jedino što preostaje je površina ispod samog vijadukta za koju još nije utvrđeno u čijoj je 
nadležnosti. Dana 15.10. e-mailom je upućen upit Direkciji za komunalno redarstvo. Čeka se njihovo 
očitovanje.  

• Tajnica je prisutnima prenijela informaciju Rijeka prometa d.d. da će asfaltiranje sjevernog i 
južnog nogostupa Strossmayerove ulice započeti u prvoj polovici studenog 2019. Radi se o 
jednoj od dvije stavke sa liste prioriteta za 2019. godinu. 

 
 
AD 3 
 

• Vijećnice su razgovarale o predstojećem programu „Doček djeda Božićnjaka“ koji će se 
održati u prosincu 2019. godine.  

Tajnica je informirala vijećnike da je  gospodin koji je glumio djeda bolestan i neće to moći odraditi 
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ove godine. U kontaktu je s glumcem iz Gradskog kazališta lutaka i čeka njegovo povratno javljanje 
kako bi se dogovorio datum održavanja programa i cijena i način plaćanja. 

 
 
 
Sjednica je završila u 20.30 sati. Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: Predsjednica VMO Centar - Sušak 

 
Davorka Milanović Mirjana Vasić 

 


